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Transportudvalget har i brev af 27. september 2012 stillet mig følgende spørgs-
mål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).

Spørgsmål nr. 1099:

Er der i dag kapacitetsproblemer på strækningen mellem Fredericia og Odense 
pga. regionaltrafikken i relation til, at der ikke er tilstrækkelige slots til IC- og 
lyntog?

Svar:

Som det fremgår af Banedanmarks netredegørelse for 2013 har strækningen på 
Vestfyn i dag (i K12) en udnyttelse der ligger over UIC max. Der er dog ikke pt. 
tale om en strækning, der er erklæret overbelastet infrastruktur i henhold til 
EU’s regler herom. Med en forøgelse af trafikken er der dog udsigt til, at stræk-
ningen må erklæres for overbelastet.

Den høje udnyttelsesgrad har således endnu ikke ført til, at der er ønskede tog, 
der ikke kan tildeles kapacitet, men den har en negativ virkning på togdriftens 
regularitet.

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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